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Verslag 

betreft Algemene Ledenvergadering van 10 november 2023 

 
aanwezig Bestuur Deelnemersvereniging 

De dames Margreeth Piers (secretaris) en Annette Andriesen (penningmeester) en de heer 

Joost de Jong (vice-voorzitter) 

 

Bestuur Stichting Pensioenfonds Verloskundigen 

De dames Esther van Weerdenburg, Arma Kaan, Corien van der Haar, Suzanne van Steijn en 

de heer Sjaak Toet 

 

Verantwoordingsorgaan Stichting Pensioenfonds Verloskundigen 

De dames Ingrid Hoosemans en Carmen Bax 

 

Verenigingsraad Deelnemersvereniging 

De dames Jeanette Tjaden, Truke Haanraadts, Annie Heuts, Patricia Höcker, Pien Minnesma, 

Maxime Ribberink en de heer Hugo Heilema 

 

Leden Deelnemersvereniging 

De dames Leni Kat, Sacha ten Napel, Nadine Clemen, Gea Reussing, Anita van Doorn, Saskia 

de Korte, Lieneke Kamphuis en Margreeth van der Heiden 

 

Achmea Pensioenservices 

De heer Peter Harts 

 

  
afwezig Bestuur Stichting Pensioenfonds Verloskundigen 

De dames Linda van Eijck en Marian van der Berg 

 

Bestuur Deelnemersvereniging 

Lieke Vrijssen 

 

Verantwoordingsorgaan Stichting Pensioenfonds Verloskundigen 

Susan van Bussel 

 

Verenigingsraad Deelnemersvereniging 

Esther Koppelaar  

  

 
van Geert Zeebregts 

datum 10 november 2023 

kenmerk ALV.20231110 

 

 

1. Opening/Mededelingen 

 De vice-voorzitter de heer de Jong opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Hij 

vervangt voorzitter mevrouw Vrijssen omdat zij met zwangerschapsverlof is. Omdat er mensen voor 

het eerst bij de AV aanwezig zijn, wordt er een voorstelrondje gedaan door het bestuur van DPV en 

de heer Harts van APS. De heer de Jong neemt daarna de agenda kort door.  
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In de vergadering worden stemmen over personen altijd schriftelijk uitgebracht. Hiervoor hebben de 

aanwezige leden een stemformulier ontvangen. Een stemcommissie is ter vergadering gevormd door 

de dames Höcker, van Weerdenburg en Haanraadts. 

 

2. Verslag vorige vergaderingen d.d. 3 november 2022 

 
Bijlage - (concept)verslag ALV 3 november 2022 DPV v02 
 
 

Het verslag van de vorige ledenvergadering is op de website van het pensioenfonds geplaatst. 

Gevraagd is om opmerkingen en correcties vooraf door te geven. Er zijn geen opmerkingen en/of 

correcties ontvangen. 

 

BESLUIT 

De ALV heeft geen op- of aanmerkingen en stelt het verslag ongewijzigd vast met dank aan de notulist. 

 

3. Vacatures DPV 

 

Verenigingsraad (VR): 

 De dames van Bussel en Heuts en de heer Heilema zijn aftredend in de Verenigingsraad. Mevrouw 

van Bussel en de heer Heilema stellen zich beiden herkiesbaar voor een nieuwe zittingstermijn. 

Mevrouw Heuts is herkiesbaar voor 1 jaar. De heer de Jong geeft hierop de toelichting dat de 

zittingstermijnen van de VR gelijk getrokken gaan worden met die van het bestuur van DPV. Mevrouw 

Heuts zou hierdoor aan het einde van haar zittingstermijn zijn gekomen. Er is nu besloten dat ze nog 1 

jaar doorgaat en dat er in dat jaar naar een vervanger wordt gezocht. Mevrouw Heuts is dus nu 

herkiesbaar voor 1 jaar. De heer de Jong geeft aan dat hij hier heel blij mee is. Mevrouw van Bussel is 

helaas afwezig. Vanwege het zwangerschapsverlof van mevrouw Vrijssen heeft zij het te druk in haar 

praktijk. De heer Heilema en mevrouw Heuts geven allebei een motivatie waarom zij door willen gaan 

in de VR.  

Verder is mevrouw Ribberink als nieuwe kandidaat voor de VR gevonden. Zij is bij deze AV 

verkiesbaar. Ook mevrouw Ribberink geeft een motivatie voor haar beschikbaarstelling voor de VR. De 

heer de Jong bedankt ze alle VR-leden voor hun beschikbaarheid voor een (nieuwe) zittingstermijn. 

 

4. Vacatures Bestuur pensioenfonds (SPV) 

 In 2023 is mevrouw van der Haar aftredend uit het bestuur van het pensioenfonds. Zij heeft haar 

volledige zittingstermijn in het bestuur van de Stichting Pensioenfonds voor Verloskundigen voldragen 

en is daarom niet herkiesbaar voor een nieuwe zittingsperiode. Zij wordt alvast kort bedankt voor haar 

inzet. 

 

Mevrouw Kaan is in 2023 aftredend. Zij stelt zich herkiesbaar voor een nieuwe zittingstermijn. Mevrouw 

Kaan geeft een motivatie waarom ze door wil gaan in het bestuur van SPV. De heer de Jong bedankt 

mevrouw Kaan voor haar beschikbaarheid voor een nieuwe zittingstermijn. 

 

De heer de Jong legt uit op welke manier er gestemd kan worden en dat de stemcommissie de 

stemmen in de pauze telt. Iedereen wordt opgeroepen om nu het stemformulier in te vullen. 

 

 PAUZE 

 Er volgt een korte pauze waarin de leden hun stemformulier invullen en de stemcommissie de uitslag 

bepaald. 
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UITSLAG STEMRONDE 

  

Vacature verenigingsraad DPV 

In de algemene ledenvergadering 2023 is bij de verenigingsraad aftredend en herkiesbaar: 

• mevrouw van Bussel 

• de heer Heilema 

• mevrouw Heuts 

 

BESLUIT  

Mevrouw van Bussel wordt met 25 uitgebrachte stemmen voor, geen tegenstemmen en geen blanco 

uitgebrachte stem herkozen tot lid van de Verenigingsraad. 

 

BESLUIT  

De heer Heilema wordt met 24 uitgebrachte stemmen voor, geen tegenstemmen en 1 blanco 

uitgebrachte stem herkozen tot lid van de Verenigingsraad. 

 

BESLUIT  

Mevrouw Heuts wordt met 24 uitgebrachte stemmen voor, geen tegenstemmen en 1 blanco 

uitgebrachte stem herkozen tot lid van de Verenigingsraad. 

 

BESLUIT  

Mevrouw Ribberink wordt met 24 uitgebrachte stemmen voor, geen tegenstemmen en 1 blanco 

uitgebrachte stem gekozen tot lid van de Verenigingsraad. 

 

Vacature bestuur DPV 

In de algemene ledenvergadering 2023 is bij het bestuur verkiesbaar: 

• mevrouw Kaan 

 

BESLUIT 

Mevrouw Kaan wordt met 24 stemmen voor, geen tegenstemmen en 1 blanco uitgebrachte stem 

herkozen tot bestuurslid van SPV. 

 

De heer de Jong feliciteert alle gekozen kandidaten. 

 

5. Jaarverslag 2022 en décharge 

 
Bijlage - Jaarverslag DPV 2022 

 

Jaarverslag 2022 

Het jaarverslag DPV 2022 wordt kort toegelicht door de heer de Jong. Er is veel werk verzet voor de 

overgang naar het nieuwe pensioenstelsel. Het jaarrapport is te downloaden op de themahoek van de 

Deelnemersvereniging (DPV) op de website van het pensioenfonds bij de vergaderstukken voor de 

ALV 2023. 

 

Voorlichting over het nieuwe pensioenstelsel 
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Er zijn bijeenkomsten in het land georganiseerd om de achterban te informeren over de wijziging van 

het pensioenstelsel. De opkomst was een stuk minder dan gehoopt. Ook zijn er regelmatig online-

bijeenkomsten georganiseerd. 

 

Draagvlak 

Het pensioenfonds (SPV) heeft een gezamenlijk belang om het draagvlak boven de 60% te houden. 

Daarom heeft SPV nu een belactie opgezet. De niet-leden van DPV worden door een extern bureau 

gebeld over de pensioenregeling. Dit is heel positief verlopen en heeft veel nieuwe leden opgeleverd. 

 

BESLUIT 

De AV keurt het jaarverslag 2022 unaniem goed en verleent décharge aan het bestuur. Dit gebeurt 

door handopsteking. 

 

6. Stand van zaken 2023 en begroting 2024 

 De heer de Jong geeft een toelichting op de kosten voor de komende jaren. De kosten zullen stijgen 

omdat de pensioenadministratie per 1 januari 2024 overgaat van Achmea Pensioenservices (APS) 

naar Visma Idella. Ook de transitie naar het nieuwe pensioenstelsel gaat extra geld kosten. Omdat er 

op dit moment minder VR leden zijn de kosten hiervoor mee. Dit komt ook door de lagere opkomst van 

de VR tijdens de (online) bijeenkomsten. Het bestuur van DPV verwacht binnen de begroting voor 

2023 te kunnen blijven. Omdat de transitie is uitgesteld naar 1 januari 2026, is de frequentie van de 

stuurgroep voor de nieuwe pensioenregeling teruggeschroefd naar 1 keer in de 6 weken.  

 

De ledenadministratie gaat van APS naar Visma Idella. De communicatie gaat over van APS naar 

WTW. De heer Harts van APS blijft de bestuursondersteuning voor DPV verzorgen. De heer de Jong 

geeft een toelichting waarom er gekozen is voor verschillende partijen. Visma Idella biedt de wettelijke 

communicatie niet aan. Mevrouw van der Haar vult nog aan dat er aan meerdere partijen offertes zijn 

opgevraagd maar dat hierboven genoemde partijen qua prijs en kwaliteitsverhouding het beste uit de 

bus kwamen. DPV heeft aan SPV een verhoging op de subsidie moeten vragen om de toekomstige 

kosten te kunnen dekken. Er is een verzoek aan APS gedaan om gebruik te kunnen blijven maken van 

de vergaderzalen. Hier zal binnenkort meer duidelijkheid over komen. 

 

BESLUIT 

Er zijn verder geen vragen over de opgestelde begroting 2024. De ALV keurt deze unaniem goed. 

  

7. Contributie 

 Het bestuur doet een voorstel voor de jaarlijkse contributie van de vereniging voor 2024. 

 
De begroting is besproken met de penningmeester van SPV, mevrouw Van der Haar. DPV vraagt 

aan SPV subsidie voor 2024. SPV heeft hiermee ingestemd. DPV kan met de subsidie de contributie 

voor 2024 op € 0 vaststellen. 

BESLUIT 

De ALV gaat unaniem akkoord met het voorstel om de contributie voor 2024 vast te stellen op € 0,00.  

 

8. Verlenging termijn ALV 2024 

 Het bestuur stelt voor de termijn voor de ALV 2024 te verlengen tot de 2e helft van het jaar en het 

bestuur doet een voorstel om de ALV op 8 november 2024 te laten plaatsvinden.  
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BESLUIT 

De ALV stemt in om de ALV in de 2e helft van 2024 te laten plaatsvinden en stemt in met het voorstel 

om de volgende jaarvergadering op 8 november 2024 te laten plaatsvinden. 

 

9. Pensioenakkoord en onze pensioenregeling 

 In een vraaggesprek met de voorzitter van het pensioenfonds, mevrouw Van Weerdenburg, worden de 

actualiteiten rondom het pensioenfonds behandeld. 

 

• Het Risicopreferentie onderzoek (RPO) 

• De overgang van Achmea Pensioenservices (APS) naar Visma Idella  

• Het nieuwe pensioenstelsel  

 

Hoe bevalt mevrouw Van Weerdenburg het na een jaar zitting te hebben in het pensioenfondsbestuur? 

Mevrouw Van Weerdenburg geeft aan een hectisch jaar achter de rug te hebben. Zowel in haar eigen 

praktijk en als bestuurder van SPV. De overgang naar Visma Idella en de transitie naar de nieuwe 

Pensioenwet heeft veel tijd gekost. Het geeft haar ook wel weer energie om hiermee bezig te zijn. 

 

Waarom is er een Risicopreferentieonderzoek (RPO) gehouden? 

In de nieuwe pensioenwetgeving is de verplichting opgenomen om de deelnemers te raadplegen welke 

risico’s ze kunnen en willen dragen. SPV heeft toen ook meteen het partnerpensioen en de 

premiehoogte meegenomen in het onderzoek. Elke deelnemer heeft een enquête ontvangen. Hierop is 

een respons gekomen van ongeveer 400 deelnemers. 

 

Het resultaat uit de RPO komt overeen met de gemiddelde Nederlander. De gemiddelde Nederlander 

legt ongeveer 25% aan pensioenpremie in (waarvan vaak 2/3 deel door de werkgever wordt betaald). 

Bij SPV is dit maar 16% (die wordt volledig zelf betaald). In onze pensioenregeling bouw je alleen maar 

een basispensioen op. Er is geen draagvlak om de pensioenpremie te verhogen. 

 

Er moet straks nog een keuze gemaakt worden tussen een solidaire of flexibele premieregeling. Het 

resultaat was ook wel dat de deelnemers meer keuze willen hebben. De ingeslagen weg wordt 

ondersteund door de resultaten uit de RPO. 

 

Waarom gaat de pensioenadministratie van APS naar Visma Idella? 

De kosten bij Visma Idella zijn een stuk lager dan bij APS. Over de dienstverlening bij APS is SPV wel 

tevreden maar ze zijn te duur. Visma Idella is in eerste instantie een IT bedrijf en geen pensioenbedrijf. 

Dit zal mogelijk wel wat issues opleveren. Er zijn veel mogelijkheden bij Visma Idella en die zijn een 

stuk goedkoper dan bij APS. 

 

De website bij Visma Idella is per 1 januari 2024 enkele maanden niet te gebruiken. Mocht je 

berekeningen willen hebben, kun je rechtstreeks met de administratie van Visma Idella contact 

opnemen. Zij maken dan de berekeningen handmatig. 

 

Wat moet er gebeuren in het kader van het nieuwe pensioenstelsel? 

DPV en SPV willen per 1 januari 2026 over naar het nieuwe pensioenstelsel. Het zal het komende jaar 

in het teken staan om de nieuwe pensioenregeling af te stemmen met de DNB. Ook wordt een 

communicatieplan opgesteld om iedereen van de juiste communicatie te voorzien. Doordat de transitie 

nu is uitgesteld heeft SPV meer tijd om zaken te organiseren. Ook kunnen we informatie ophalen bij 
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andere (beroeps)pensioenfondsen die al eerder de transitie naar het nieuwe pensioenstelsel zullen 

gaan maken. 

 

Mevrouw van Weerdenburg en de heer de Jong roepen iedereen op als ze vragen hebben over onze 

pensioenregeling deze te stellen. Dit mag nu in de vergadering maar ook op een later moment. 

 

Er wordt een vraag gesteld over de voorziening die SPV moet hebben om aan de 

pensioenverplichtingen te kunnen voldoen. Mevrouw van Weerdenburg geeft een toelichting over de 

voorziening en dekkingsgraad. De rente heeft hier een hele grote invloed op. 

 

In de nieuwsbrieven en op de regiobijeenkomsten wordt veel informatie gedeeld over de stand van 

zaken. Mevrouw Vrijssen is bezig om een Instagram account in te richten. 

 

10. Afscheid mevrouw Van der Haar, bestuurslid SPV 

 Gekomen aan het einde van de AV wordt afscheid genomen van penningmeester van SPV, mevrouw 

Van der Haar. Mevrouw Van der Haar vertelt hoe ze de afgelopen 14 jaar heeft ervaren. Ze wordt 

hartelijk bedankt namens DPV voor haar jarenlange inzet voor de pensioenregeling voor 

verloskundigen. 

 

Mevrouw van Weerdenburg wordt ook door DPV in het zonnetje gezet. Ze wordt hartelijk bedankt voor 

haar werkzaamheden het afgelopen jaar. 

 

Mevrouw Ribberink wordt als nieuw VR ook in het zonnetje gezet. De heer de Jong is blij dat ze bij de 

VR is gekomen en wenst haar heel succes. 

 

11. Rondvraag en sluiting 

 Mevrouw Andriesen geeft aan dat de goedgekeurde declaraties uiterlijk 15 december 2023 kunnen 

worden aangeleverd aan APS. Declaraties die na deze datum worden ingestuurd, worden naar Visma 

Idella doorgestuurd. 

 

De heer de Jong dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 

 


